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Vasario 22 dieną įvyko visuotinis mokinių susirinkimas, kuriame buvo svarstyti 2009/2010 m.m.
pusmečio rezultatai. Paaiškėjo, jog mūsų mokinių mokymosi kokybė išaugo 30%. Šaunu, jog
pavyko pasiekti tokių gerų rezultatų. Visi susirinkusieji juos įvertino teigiamai. Tikimės, kad ir
ateinančiame pusmetyje pavyks gerinti mokymosi kokybę.

  

Mokyklos direktorė V.Radzevičienė pristatė strateginį planą 2009/20012 metams. Visoms plano
nuostatoms buvo pritartą. Belieka kibti į jo vykdymą.

      

Susirinkime dar buvo aptarti mokiniams svarbūs klausimai: mokinių krūvio mažinimas, teniso
stalo pirkimas ir kita. Mokyklos vadovybė pasiūlė patiems mokiniams prisidėti prie sportinio
inventoriaus įsigijimo. Klasių vadovų paprašyta ir toliau gilintis į mokiniams svarbius dalykus.
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